
 

 

 

Protokoll årsmöte 2025 Alingsås Vårgårda Discgolf 
Tid: 22 Februari 13:00 
Plats: Lendahlskolans matsal, Norra Strömgatan 19, Alingsås 

Närvarande: Se bilaga 1 

 

1. Fastställande av röstlängd för mötet. 
Alla närvarande hade rösträtt. Se bilaga 1. 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
Till ordförande valdes Magnus Öman, till sekreterare valdes Inge Johansson 

3. Val av protokolljusterare och rösträknare. 
Mötet valde Svante Möller och Nina Persson-Hedström till justerare och tillika rösträknare.  

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 
Det konstaterades att mötet hade utlysts i god tid och i rätt kanaler.  

5. Fastställande av föredragningslista. 
a. Det anmäldes en övrig punkt kring klubbens slaghack i övrigt fastställdes 

dagordningen. 
6. Medlemsinformation om utvecklingen av Banorna 

a. Kesberget-  Just nu pågår det en hel del aktiviteter kring banan. Det handlar bland 
annat om korta utkast på hål 4 och 13, en alternativ korgplacering som kort öhål på 
hål 9 samt också ett kortare utkast på hål 10. Vissa av hålen kommer att vändas så 
spelordningen på hålen kommer att ändras (nuvarande 17 och 18 vänds och 
nuvarande 16 blir avslutningshål).  Det byggs också en del bänkar till banan.  
 
Man kommer också att låna flishuggen för att få ut en del flis på banan, det kom 
också synpunkter om just att det var vått i vissa passager som skulle behöva dräneras 
eller säkras upp med flis.  
 

b. Nolhaga 
Till Nolhaga behövs det en ny banansvarig och Jonas Hällgren har erbjudit sig att ta 
rollen. Det ska bara stämmas av med honom. 
 
En tillfällig korg hade behövts på hål 10 – det hade kommunen behövt ordna. Där är 
för tillfället bara lera kring korgen. Det hade behövts flis/eller lita andra lösningar på 
fler ställen för att kunna gå mer torrskodd (och skona marken). 
Jesper konstaterade attde i parken hade ett par kubik med flis över som skulle kunna 
doneras om Mikael Wingfors kan köra ut det på banan.  Jesper kontaktar Mikael.  
 

c. Hjortgården 
På hål 6, 8  och 18 skall det bli korta tee, sedan är det en del underhåll och 
stubbfräsning. Det behövs också mycket flis ut till banan.  
 
Hål 2 har förlängts med ca 15 m men blivit väldigt mycket svårare. Det diskuteras 
lite olika förändirngar på banan- bland annat att få till ett längre par 3 hål där det 
kanske ska krävas 135m i kastlängd för att nå fram, annars är det ju ca 100m som 
krävs på banan idag.  
 
Crister frågade hur det ser ut med planerna kring bänkar på Hjortgården, Magnus 
svarade att det finns redan på några hål- men fler kommer.  



 

 

 
Det diskuterades också kring stängning av hål pga skick på banan (för att det ska få 
torka upp under våren) men också nu under vintern. Det beslutades aytt hål 16-18 
alltid stängs av vid snö då det ofta är barn i pulkabacken då.  

 
7.  Rapport från arbetsgrupper 

a. Tävlingskommittén 
Det har inte varit så mycket tävlingar i egen regi under 2024, det kan bli lite mer av 
det under 2025. Följande tävlingar planeras 
- Ladies discgolf challenge 
- Fundraiser partäcling i Vårgårda 
- Lions Vårgårda- dubbeltävling 
- Alingsås Open (spelartouren) 29 juli 
- Tour de Alingås i egen regi istället för 0322-touren, det blir 6 deltävlingar med 

själva Tour de Alingsås som finaltävling. Diskussion om finaltävlingen skulle 
vara sanktionerad då en del inte vill spela den för att de inte vill förstöra sin 
rating.  Deltävlingarna innan kommer att vara sanktionerade men inte finalen.  
Deltävlingarna kommer att gå kvällstid. Ellinor pratar med Erik Mellgren om det 
(då det inte blir rum för 0322-touren då) 

- RR Nolhaga/Hjortgården 
- RR Vårgårda (14 juni)  
- Medlemsresa 
- KM 
- Försöka hitta en helg för en trilogy challenge också 
- Veckotouren spelas Vårgårda tisdagar (start 22 april), Nolhaga torsdagar (start 

24/4) och Hjortgården söndag kl 17. Det behövs fler administratörer som kan 
hjälpa till med Tjing för tourerna. Det beslutades att återinföra samling innan 
rundorna och lottning av grupperna- max 2 per som kan önska vara i samma 
grupp. Efter lottning får grupperna lägga in sig själva i Tjing på sitt tilldelade 
starthål. Man kommer fortsatt behöva vara full medlem för att delta på tourerna, 
att testa en gång utan att betala är ok.   

I samband med tävlingsgruppens rapportering lyftes frågan om klasser. Det 
beslutades att stryka MP/MA40 och bara gå på de rena ratingbaserade klasserna i 
touren och KM. 

b. Sponsorsgruppen 
Det gjordes en insats under inledningen av 2024 där vi lyckades ta in en del nya 
hålsponsorer- vilket har ökat sponsorintäkterna markant. Det finns också 3 st 
utestående som sagt att de vill sponsra men där avtal ännu inte är tecknat. Resten av 
året har varit lite lugnare/låg aktivitet.  
 

8. Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning/årsbokslut för det senaste 
verksamhets- 
/räkenskapsåret. 
Verksamhetsberättelsen hade funnits tillgänglig för medlemmarna inför mötet (se bilaga 2), 
det framkom inga frågor kring denna vid mötet.  
 
Mats gick igenom bokslutet och summerade det med att det är stabilt, medlemsavgifter och 
intäkter från hyrdiscar har minskat medan sponsorintäkterna ökat.  Totalt med avskrivningar 
gjordes en liten förlust men kassan har ökat. (se bilaga 3 för ekonomisk redovisning) 
 

9. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets- 
/räkenskapsåret. 
Karolina har granskat styrelsens aktivitet och inte funnit något att anmärka på. (se bilaga 4) 



 

 

 
 

10. Fråga om ansvarsfrihet, för styrelsen, för den tid revisionen avser. 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2024. 
 

11. Fastställande av medlemsavgifter för 2026. 
Medlemsavgifterna beslutades behållas på dagens nivå enligt rekommendationen från 
Styrelsen (se bilaga 5) 
Familj 400 kr 
Senior 200 kr 
Junior 50 kr 
Stödmedlem 100 kr 
 

12. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av ekonomisk plan för 
kommande verksamhets-/räkenskapsår. 
 
Verksamhetsplanen har också funnits tillgänglig innan mötet. Punkten det blev lite 
diskussion kring är stöd till juniorer där det beslutats att stödja Hampus Sonesson 
med 5000 kr i kostnadsersättning för startavgifter då han vill prova spela de stora 
nationella tävlingarna i år.  Mötet var positiv men gav styrelsen i uppdrag att ta 
fram riktlinjer för stödet så det inte blir godtyckligt då det kan komma fler juniorer 
som vill/behöver stöd.  Dessutom beslutade mötet att budgeten bör ökas med 
10 000 för att ge möjlighet att stödja fler juniorer under året.  
 
Det är budgeterat att föreningen kommer gå med underskott 2025, om 
avskrivningar inte är inräknade är det dock ett svagt positivt resultat.  
 
Verksamhetsplanen (bilaga 6) och budgeten godkändes med ändringarna ovan (se 
bilaga 7). 
 

13. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 
Det har kommit in en motion kring att prova med en arvoderad tränare för ungdom. Detta då 
vi flera år sagt att vi skulle börja med organiserad träning för ungdomar men inte mäktat med 
det. Om någon blir arvoderad för det blir det ett annat ansvar.  
 
Mötet var positiva till det om vi har det ekonomiska rummet för det. Beslutades sättas av 
15 000 kr för ändamålet. Villkorat att den som tar uppdraget kan fakturera då vi inte vill bli 
stående med administration och kostnader kring arbetsgivaravgifter med mera.  Geir har varit 
tilltänkt och Ellinor kontaktar honom för att se hur han tänker.  Jesper sade att han gärna 
hjälper till om det är någon som är huvudansvarig. 
 

14. Val av 
Valen genomfördes och gick i linje med valberedningens rekommendationer (bilaga 
8) 

a. föreningens ordförande för en tid av två år; 
Ellinor Rosenius  

b. föreningens kassör av en tid för ett år 
Mats Hjerpe   

c. halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av två år; 
Karolina Lundin, Inge Johansson valdes på 2 år, övriga kvarstår på sina mandat från 
föregående årsmöte.  

d. en revisor för en tid av ett år.  
Michael K Arnoldsson  



 

 

 
e. Ulf Karlsson och Pontus Lantz utsågs till valberedning.  

 
15. Eventuella övriga frågor som anmälts under punkt 5. 

Magnus hade fått en förfrågan om föreningen var villiga at sälja den slackhack som vi köpte 
in för några år sedan. Den har inte använts det senaste året då vi i stället kunnat låna 
utrustning av Holmalund. Mötet är positivt till att sälja den och ger Magnus och resten i 
styrelsen i uppdrag att försöka sälja den till ett rimligt pris.  
 
Det uttrycktes också önskemål att mer viktig klubbinfo kan komma ut via epost och inte bara 
på facebook.  
 
Magnus avslutade mötet och tackade för aktivt deltagande. 
 
 
 
 
 
 
_________________________  ___________________________ 
Magnus Öman, mötesordförande  Inge Johansson, Sekreterare 
 
 
 
_________________________  ___________________________ 
Nina Persson-Hedström, justerare  Svante Möller, justerare 

  



 

 

 
Bilaga 1 – Deltagare på mötet 

Magnus Andreasson 
Magnus Öman 
Kim Arvidsson 
Mats Hjerpe 
Svante Möller 
Karolina Lundin 
Amy Fredricsson 
Ellinor Rosenius 
Ulf Karlsson 
Eric Johansson? 
Jesper Lindblad. 
Inge Johansson 
Michael K Arnoldsson  
Nina Persson-Hedström 
Ted Persson-Hedström 
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